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PROTOKÓŁ Nr  LIII/2018 

z  Sesji Rady Miasta Szczecinek, odbytej w sali kon ferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek  

w dniu 17 stycznia 2018 roku 

Ustawowy skład Rady Miasta : 21 radnych. Obecnych:  20 radnych według załączonej listy obecności. 

Nieobecny radny: Jacek Brynkiewicz. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przywitała zebranych stwierdzając wymagane kworum i o godz. 8:00 otworzyła sesję,  przedstawiając 

porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LI/434/2017 Rady Miasta Szczecinek z dnia 18 grudnia 2018 roku  

w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Miasta Szczecinek. 

3.  Zamknięcie sesji. 

 

Ad.2. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Marcin Bedka radny: 

− patrząc na czas, w jakim zostały zaproponowane zmiany do podjętej w grudniu uchwały myśli, że to 

doskonały przykład hipokryzji po stronie rządzących miastem; 

− gdy jakiś projekt uchwały składa opozycja, to zarzuca się jej różne uchybienia i brak czasu, 

− omawiana obecnie uchwała pokazuje natomiast, że ze strony rządzących nie było to dobrze zrobione; 

− najpierw miała być sesja zwyczajna w ubiegły czwartek, ale została odwołana ponieważ nie zdążono 

opracować projektu uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− wyjaśniła, że to nie miała być sesja zwyczajna, tylko wstępnie planowana była sesja tzw. 

nadzwyczajna, która jednak nie została formalnie zwołana. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uwagi radnego Marcina Bedki świadczą o tym, że radny nie rozumie o co chodzi; 

− na grudniowej sesji Burmistrz uprzedził radnych, że biorąc pod uwagę obowiązujące procedury przy 

pracach nad tego typu programami, nie można wykluczyć, iż Urząd Marszałkowski zgłosi dodatkowe 

uwagi do podjętej uchwały pomimo, iż wcześniej jej projekt był z Urzędem Marszałkowskim 

konsultowany; w rzeczywistości Urząd Marszałkowski przedstawił kilka technicznych uwag; 
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− sesja mająca się odbyć w ubiegłym tygodniu, o której mówił radny Marcin Bedka nie została formalnie 

zwołana, ponieważ ze Szczecina nie dotarła jeszcze wówczas przesyłka pocztowa, radny nie musiał 

zmieniać planu swoich zajęć ani niczego nie musiał odwoływać; 

− jeśli się wysuwa zarzuty, dobrze byłoby najpierw spróbować zrozumieć o co chodzi. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− wysłuchał wywodu Burmistrza i zrozumiał, że formalnie nie udało się od razu wykonać tego dobrze; 

− Burmistrz zamiast za wszelką cenę przekonywać, że wszystko zostało wykonane prawidłowo, 

powinien przyznać, że przy podejmowaniu uchwały w grudniu popełniono pewne błędy i teraz trzeba 

je poprawić. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− wyjaśniła, że program opracowała firma zewnętrzna, która konsultowała jego treść z Urzędem 

Marszałkowskim, po podjęciu uchwały Urząd Marszałkowski zasugerował kilka nowych technicznych 

poprawek; nie zmieniających merytoryki programu. 

 

Marcin Bedka radny: 

− nie może się zgodzić z jedną uwagą Burmistrza, że nie musiał odwoływać swoich zajęć, 

− odczytał e-maila z Biura Rady Miasta zawiadamiającego o posiedzeniu Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Samorządności  w dniu 11.01.2018r., które następnie zostało odwołane; 

− oznacza to kompletny brak należytej komunikacji pomiędzy Wydziałami Urzędu a radnymi; 

− radny Marcin Kaszewski gdy zastępuje Przewodnicząca Komisji potrafi przed zwołaniem posiedzenia 

zapytać członków Komisji, czy dany termin im pasuje, ale inni z Burmistrzem na czele tego już tak  

nie potrafią. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− to, co odczytał radny, to była informacja o posiedzeniu Komisji a nie o sesji, 

− sesję zwołuje Przewodnicząca Rady Miasta na wniosek Burmistrza, w tym przypadku sesja, o której 

mówi radny nie została przez nią zwołana; 

− poprosiła o powrót do dyskusji merytorycznej dotyczącej projektu uchwały. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− chciałby dyskusji merytorycznej, ale to Przewodnicząca Rady Miasta wypowiada prywatne uwagi pod 

adresem radnych opozycji i atakuje ich personalnie, 

− chce, żeby Przewodnicząca rady Miasta prowadziła sesję w sposób merytoryczny. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− miał nadzieję, że radny Jacek Pawłowicz powie coś mądrego, ale nie doczekał się. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− próbował zabrać głos poza kolejnością. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− zwróciła radnemu uwagę, żeby nie przerywał, gdy wypowiada się ktoś inny. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− poprosił, żeby Przewodnicząca Rady Miasta zwróciła Burmistrzowi uwagę, że obraża radnego. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− to, że oczekiwał od radnego mądrej wypowiedzi nie jest przecież obraźliwe, 

− odnosząc się do wypowiedzi radnego Andrzeja Grobelnego wyjaśnił, że to  nie jest tak, że  firma 

przygotowująca program lub Urząd Miasta zrobiły coś źle, 

− każda gmina, która przygotowywała podobne programy, po ich uchwaleniu otrzymała dodatkowe 

uwagi do poprawienia, taka jest metodyka pracy nad podobnymi programami, i nie oznacza to, że 

autorzy projektu popełniają błędy; 

− Urząd Marszałkowski ma swoich specjalistów, którzy po ponownej analizie programu proponują 

dodatkowe poprawki, może to wyjaśnić Dyrektor Wydziału Rozwoju. 

 

Marcin Wilk Dyrektor Wydziału Rozwoju UM Szczecinek : 

− wyjaśnił, że posiedzenie Komisji zostało odwołane dlatego, ponieważ oficjalne pismo z uwagami od 

Urzędu Marszałkowskiego zostało doręczone dopiero w czwartek, wcześniej był tylko e-mail; 

− uwagi Urzędu Marszałkowskiego dotyczyły kwestii technicznych, merytoryka się nie zmieniła. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− wiadomo, że jeśli przygotowuje się jakąś pracę, np. naukową, to w trakcie prac podlega ona 

dodatkowej ocenie recenzenta, taki recenzent może mieć nieco inne spojrzenie na pewne kwestie, niż 

autor pracy, i wówczas przedstawia swoje uwagi; to normalna procedura,  

− radny Andrzej Grobelny mający pewien dorobek naukowy z pewnością o tym wie, 

− w tym przypadku firma, która opracowała program miała swoją wizję pewnych zagadnień, a specjaliści 

z Urzędu Marszałkowskiego swoje spojrzenie na pewne kwestie;  

− wszystkie uwagi Urzędu Marszałkowskiego zostały uwzględnione, nie zmieniają merytoryki programu. 

 

Marcin Bedka radny: 

− co do treści merytorycznej nie ma uwag, ponieważ porównał nowe zapisy z uchwalonymi w grudniu, 

− ale po wypowiedzi Dyrektora Wydziału Rozwoju nadal uważa, że była błędna procedura. 

 

Marcin Wilk Dyrektor Wydziału Rozwoju UM Szczecinek : 

− Urząd Miasta ma bardzo dobrą współpracę z Urzędem Marszałkowskim, dlatego najpierw dotarł  

e-mail z uwagami, żeby nie tracić czasu przy nanoszeniu zmian; okazało się jednak, że poczta  

nie doręczyła na czas oficjalnego pisma z Urzędu Marszałkowskiego, dlatego trzeba było zmienić 

termin posiedzenia Komisji. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nikt z radnych opozycji nie uczestniczył w pracach nad programem, dlatego teraz nie powinni się na 

ten temat wypowiadać. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− po raz kolejny Burmistrz czyni prywatne aluzje do radnych opozycji i obraża ich; 

− poprosił Przewodniczącą Rady Miasta o zwrócenie Burmistrzowi uwagi; 

− Burmistrz mija się z prawdą, ponieważ radni opozycji zwrócili się do Przewodniczącej Rady Miasta  

z pisemną prośbą o umożliwienie im udziału w konsultacjach w odpowiednich termiach, ponieważ 

wcześniejsze spotkania organizowane były w godzinach ich pracy zawodowej. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przypomniała, że Regulamin sesji Rady Miasta nie przewiduje funkcji nadzorczej radnego nad 

Przewodniczącą Rady Miasta, dlatego nie życzy sobie zwracania jej uwagi przez radnego; 

− radni opozycji nie byli na żadnym ze spotkań konsultacyjnych, które organizowane były przez autorów 

programu, czyli przez osoby z zewnątrz,  

− opozycja dopiero po tych spotkaniach wystąpiła z prośbą o nowe spotkania; 

− poinformowała, że nie dopuści dalszych wypowiedzi nie na temat. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− Przewodnicząca Rady Miasta powinna prowadzić sesję bezstronnie, a zezwala na obrażanie radnych 

opozycji przez Burmistrza, który w swojej wypowiedzi wielokrotnie obraził opozycję, 

− za każdym razem, gdy Burmistrz będzie obrażał, radni opozycji będą to zgłaszać Przewodniczącej 

Rady Miasta. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− co do obrażania, na razie to radni Jacek Pawłowicz i Andrzej Grobelny mają prawomocne wyroki 

skazujące za obrażanie na sesji;  

− prosi o merytoryczną dyskusję na temat programu. 

 

Marcin Bedka radny: 

− co do samego programu nie ma uwag, ale uważa, że tylko z radnymi PO uzgadniane są terminy 

posiedzeń, Przewodnicząca Rady Miasta mówi, że radni nie mają nad nią nadzoru, ale należy 

pamiętać, że to właśnie radni wybrali Przewodniczącą Rady Miasta. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak  uwag merytorycznych przystąpiła do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym  Rada Miasta  16  głosami „za”, przy 4  głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach 

„przeciw” podjęła uchwałę: 

Nr LII/451/2018  

w sprawie zmiany uchwały Nr LI/434/2017 Rady Miasta  Szczecinek z dnia 18 grudnia 2018 roku  

w sprawie przyj ęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Miasta Szc zecinek. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na wyczerpanie porządku obrad, zamknęła sesję, 

− poinformowała, że następna sesja zwoływana w trybie zwyczajnym planowana jest na 29 stycznia 

2018r. na godzinę 9:00; 

− po raz kolejny przypomniała radnym o obowiązku wcześniejszego informowania o nieobecności na 

posiedzeniu Komisji lub sesji Rady Miasta; 

− poinformowała radnych i mieszkańców Szczecinka o możliwości zgłaszania propozycji nazwy nowego 

ronda u zbiegu ulic Parkowej i Ordona. 

 

Obrady Rady Miasta zako ńczono o godz. 8:30.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

    Protokołował:                                                                                      Przewodnicząca Rady Miasta: 

    Dariusz Krupski                      Katarzyna Dudź 


